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Joakim Svahn heter jag och jag blev invald i styrelsen för två år sedan. Innan 
jag bliv invald hade jag varit lördagsvärd, vilket jag fortsättningen gör, och 
hjälpt till med avskrift för föreningens CD skiva.  Jag har varit aktiv 
släktforskare sedan 1992, så är jag engagerad i 
Höglandetfornminnesförening och Nässjö Järnvägsmuseum. Jag är också 
cirkelledare på Medborgarskolan i Jönköping sedan 2002.  
  
Som jag nämnde efter att jag blev invald i styrelsen vid årsmötet 2017, 
behöver vi arbeta mer aktivt med tillgängligheten av föreningens 
medlemmar, som en ny hemsida som är strukturerad och lätt att hitta 
aktuell information. Jag är för tillfälligt ansvarig för föreningens hemsida 
som utvecklas mer för medlemmarna behov. I dag behöver man inte vara 
ansluten till en förening för att dela och att få hjälp om man har kört fast. 
Genom att utveckla hemsidan så att information endast kan komma 
medlemmar till godo, är en ide inför framtiden. 
 
Joakim Svahn 


